

West Africa Water Supply, Sanitation and Hygiene Program (USAID WA-WASH)



Dr. MIKE MAUNDER ECHANGE AVEC LES PARTENAIRES DU PROGRAMME USAID WA-WASH AU BURKINA FASO

Les 18 au 19 novembre 2013, Dr. Mike Maunder, Doyen associé pour l'engagement de la recherche au Collège des Arts et des Sciences de l'Université Internationale de Floride (FIU) a effectué une visite de travail au Burkina Faso. Cette visite a permis à Dr. Maunder de s'imprégner de l'état de mise en oeuvre du programme USAID WA-WASH et de rencontrer des personnalités.

Dr. Maunder a débuté son séjour par une visite du bureau régional du programme USAID WA-WASH, dans la matinée du lundi 18 novembre 2013. A l'issue d'un échange qu'il a eu avec l'équipe dirigée par Dr. Lakhdar Boukerrou, il s'est dit très satisfait du travail fait par cette équipe: *"Je suis heureux de me retrouver parmi vous et depuis Miami, nous apprécions les efforts que vous fournissez pour le succès de ce programme"*.

Conduit par le Directeur Régional de l'USAID WA-WASH, Dr. Maunder a été reçu en audience par le conseiller technique et directeur des ressources humaines du Ministère de l'Eau, des Aménagements Hydrauliques et de l'Assainissement du Burkina Faso. Cet entretien leur a permis de faire le point sur l'état de mise en oeuvre du programme USAID WA-WASH dont les objectifs cadrent bien avec le Programme National d'Approvisionnement en Eau Potable et Assainissement (PN-AEPA) du Burkina Faso.

Le monde académique figurait en bonne place dans le programme de travail de Dr. Maunder. Il a rencontré les responsables des trois universités d'où sont issus les étudiants bénéficiant des bourses d'études du programme USAID WA-WASH pour l'année académique 2013-2014. Il a également discuté des opportunités de collaboration entre l'Université Internationale de Floride (FIU) et les institutions académiques du Burkina Faso.

Dr. Maunder s'est également rendu à Ouahigouya, pour participer à la célébration de la journée mondiale des toilettes. Après Ouagadougou, Il s'est rendu à Abidjan, en Côte d'Ivoire pour prendre part au 3^e Forum de Haut Niveau sur l'eau et l'assainissement pour tous.

Dr. MIKE MAUNDER EXCHANGES WITH PARTNERS OF USAID WA-WASH PROGRAM IN BURKINA FASO

From November 18-19, 2013, Dr. Mike Maunder, Associate Dean for Research Engagement, College of Arts and Sciences, of Florida International University (FIU) conducted a working visit to Burkina Faso. This visit enabled Dr. Maunder to take note of the state of implementation of the USAID WA-WASH Program and to meet with various stakeholders.

Dr. Maunder began his visit with a tour of the USAID WA-WASH regional office, in the morning of Monday, November 18, 2013. Following an exchange with the team led by Dr. Lakhdar Boukerrou, he said that he was very satisfied about the work done by this team: *"I am happy to be here with you and from Miami, we appreciate the efforts that you provide for the success of this program."*

Led by the Regional Director of USAID WA-WASH, Dr. Maunder was received in audience by the technical advisor and chief of staff of the Ministry of Water, water infrastructures and Sanitation in Burkina Faso. This meeting allowed a review of the implementation of USAID WA-WASH program whose goals fit well with the National Programme for Drinking Water Supply and Sanitation (PN-AEPA) of Burkina Faso.

The academic world was very prominent in the work schedule of Dr. Maunder. He met with the heads of the three universities attended by students who are benefiting from the USAID WA-WASH scholarships program for the 2013-2014 academic year. He also discussed collaboration opportunities between FIU and the Burkina Faso academic institutions

Dr. Maunder also traveled to Ouahigouya to participate in the celebration of World Toilet Day in company of the Ministers of Water Resources, Housing, Health and the Governor of Ouahigouya. After this visit in Ouagadougou, he traveled to Abidjan, Cote d'Ivoire, where he attended the 3rd High Level Forum on water and sanitation for all.



Audience at the World Toilet Day.



In the middle, Dr. Maunder and Dr. Boukerrou at the World Toilet Day official forum.



Minister of Water delivering her message during the World Toilet Day Celebration.